
 

 

Concept Verslag aanvullende Jaarvergadering KNNV Breda  
 

Datum en tijd: 18 mei 2022 20. 00 uur    

Locatie : Openlucht Theater Wolfslaar 

Aanwezig: Egbert veen, Erik van der Hoeven, Wiet Kerkhoven, Afra Sonneveld, John Vegt, Pauline van 
der Stoel, Kees van der Krift, Rico Bongaarts 

Afmeldingen: Piet van Iersel, Frans Engels, Henriëtte Huijgens, Jan Woolderink, Charles Schils, Aat 
Rietveld, Nicoline de Leeuw, Jacques Rovers. 

Aanvullende  Algemene ledenvergadering 

Agenda 

 
1. Opening door de voorzitter 

a. Onze voorzitter Egbert Veen opent de vergadering en meld dat de huidige 
penningmeester ziek is. Er is besloten de vergadering toch door te laten gaan omdat alle 
aspecten van de financiele situatie besproken zijn en vastgelegd. 

b. Er wordt een voorstel gedaan om Kees van der Crift aan te stellen als nieuwe 
penningmeester. Dat wordt agenda punt 6. 

 
2. Financieel verslag van de penningmeester 

a. Egbert Veen licht de jaarcijfers toe m.b.t. de organisatie kosten en de kosten voor de 
activiteiten voor de leden. 

b. De organisatie kosten moeten dekkend zijn door de lidgelden min de aftrek van de 
landelijk afdracht. 

c. De cursussen, workshops en lezingen moeten zichzelf kunnen bedruipen, het overschot 
gaat naar de financiele reserve. 

d. Er is een goede reserve en deze wordt tot nu toe niet aangesproken door de organisatie 
kosten. 

e. De kosten voor het afscheid etentje van Jacques Rovers en Jan Woolderink had uit de 
reserve betaald moeten worden. 

 
3. Verslag van de kascommissie 

a. John Vegt licht toe dat de kascommissie dieper in de financiën heeft gekeken om de 
structuur en werkwijze te doorgronden. Daardoor zijn alle aspecten van de financiele 
huishouding van de KNNV Afdeling Breda aan de orde gekomen. De adviezen worden ter 
harte genomen en de structuur wordt met instelling van een nieuwe penningmeester 
verbeterd en gecorrigeerd. 

b. Pauline van der Stoel merkt op dat de feitelijke functie van de Kascommissie ter controle 
van de penningmeester wel gehandhaafd moet blijven in de toekomst.  

c. Egbert Veen bedankt de kascommissie voor hun degelijke werk.  
 

4. Goedkeuring van de jaarstukken van 2021 en decharge van het bestuur 
a. De vergadering stemt in met decharge van het bestuur. 
b. Ook diverse leden die zich per mail hebben afgemeld gaven aan vertrouwen te hebben 

in de correcte afwerking tijdens deze vergadering. 
 

5. Begroting 2022 
a. De begroting is reeds besproken en correct bevonden. 

 
 



 

 

6. Benoeming nieuwe penningmeester 
a. Kees van der Krift wordt voorgesteld als nieuwe 

penningmeester. 
b. Alle leden stemmen in. 
c. Kees is reeds jaren lid van het bestuur van de afdeling geweest. Hij is tevens 

penningmeester van VERON, de vereniging voor experimenteel radio onderzoek. 
Daarnaast is hij actief lid van SOVON en houdt zich bezig met o.a. broedvogel onderzoek. 
Sinds kort met pensioen heeft hij besloten het penningmeesterschap op zich te nemen. 

 
7. Benoeming leden kascommissie 2022 

a. Pauline van der Stoel meld zich aan als lid van de kascommissie voor 2023. 
b. Iedereen stemt in. 
c. Samen met Wiet Kerkhoven zal zij de financiën over 2022 controleren. 

 
8. Rondvraag 

a. Tijdens de vergadering en de rondvraag komen enkel algemene punten aan bod: 
i. Er zou een beleidsnota moeten komen die bepaalt hoe met de financiele reserve 

van de vereniging moet worden omgegaan. 
ii. Er is een advies om de afspraken die met het IVN zijn gemaakt met betrekking 

tot het boekenfonds duidelijk op papier te zetten en door beide te laten 
ondertekenen. 

 
9. Sluiting 

a. De vergadering wordt gesloten. 
 


